
Kaniški: Zbog SDP-ove "transparentnosti" Varaždin je ponovo grad 

slučaj? Od gradskog zemljišta do prijetnje novinarima

23.2.2025.

Saborski zastupnik Goran Kaniški, na posljednjoj se sjednici Hrvatskog Sabora uime Kluba

zastupnika HDZ-a osvrnuo na aktualnu problematiku u Gradu Varaždinu, nazvavši ga - 

ponovo gradom slučajem.

- Potvrdila je to i prethodna govornica, gospođa Dubravka Novak, a svojim izlaganjem na 

temu otpada - nadovezao se  Kaniški, istaknuvši da se uz problem sanacije bala pojavljuje

"još jedna otpadna afera" na drugom ulazu u grad, veliki ekološki problem.

- Izvođač radova na sanaciji bala pokrenuo je tužbu. Ponovno neki sudski epilog. Radovi 

teku usporeno. Zašto nije napravljena nova analiza bala prije natječaja? Gradska uprava 

ušla je nespremna u taj natječaj. Bojim se da su pred Gradom novi financijski izazovi 

vezani uz sanaciju bala. Ugovorene troškove je preuzeo Fond za zaštitu okoliša, a tko će 

pokriti nove?

- I ranije sam upozoravao da se tekstilni div, nekadašnji Varteks gurao u stečaj. Grad je 

sve to pomeo pod tepih. Danas se rasprodaje imovina i od Varteksa vjerojatno više neće 



biti ništa. Imamo prigode u javnom prostoru slušati teške riječi kao npr. "pola SDP-ovaca je

u pritvoru" – nabrajao je saborski zastupnik samo neke od gradskih problema.

Podsjetio je i kako su se gradske vijećnice u svojem priopćenju osvrnule na pet tema - 

ozbiljnost situacije u Varaždinu zbog nedavnih uhićenja, nedostatak transparentnosti u 

gradskoj upravi, kupnju gradskog zemljišta, natječaj za POS stanove te plaćanja Agenciji 

za ispitivanje javnog mijenja. 

- One samo postavljaju pitanja koja zanimaju javnost, ne tvrde ništa – dodao je.

U svom izlaganju osvrnuo se i na posljednju sjednicu Gradskog vijeća Grada Varaždina.

- Čule su se primjedbe da je jednoj Agenciji za ispitivanje javnog mijenja, Grad u tri godine 

platio cca 35 tisuća eura.  Ta ista Agencija radi stranačke ankete o popularnosti SDP-ovih 

kandidata na lokalnim izborima, ali nije poznato što je nakon 2022. godine ta ista agencija 

radila za Grad – naveo je saborski zastupnik.

Spomenuo je i da mu se kao zastupniku obraćaju novinari zbog prijetnji od strane 

dužnosnika Grada Varaždina, a što su isti prijavili nadležnim tijelima. 

- Pitanje je – dokle tako? Građani su u nevjerici, traže informacije, a najviše od gradske 

vlasti i imaju pravo na odgovore - ustvrdio je Kaniški, uime Kluba zastupnika HDZ-a.
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